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Verzonden: donderdag 31 januari 2019 16:37 
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Veenstra, Jan <i.veenstra@huizen.nl>; griffie@ko~~enland.nl; ~riffie@medemblik.nl; 

~riffier@waterland.nl; ~riffie@stedebroec.nl; ~riffie@~ooisemeren.nl 

Onderwerp: Informatie over Agenda IJsselmeergebied 2050 

Geachte heer, mevrouw, 

Bijgaand vindt u een brief aan de gemeenteraad over de Agenda IJsselmeergebied 2050, met het 
verzoek deze door to geleiden. 

Alvast hartelijk dank, 

Met vriendelijke groet, 

Team Agenda IJsselmeergebied 
Elisa Bours 

Elisa fours 

Ministerre vav~ IKfrastructuur en Waterstaat I Directoraat-Gev~eraal Water en 13odeinn 

Directie Wateweilrgkeid, Klrw~aatadaptatie eve f3estuur I Afdeliwg Regie eve Inv~ovatie 

F'rojectcovinvv~uwica~ie Agenda IJssel~neergebied 2050 
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~`~Agenda 

IJsselmeergebied 

2050 

Geachte leden van de raad, 

Op 17 mei 2018 tekende een groot aantal gemeentebesturen in het IJsselmeergebied samen met 

minister Van Nieuwenhuizen (Infrastructuur en Waterstaat, mede namens het kabinet) en andere 

bestuurders de Agenda I]sselmeergebied 2050. Hierin staat hoe het IJsselmeergebied wordt 

klaargestoomd voor de toekomst en hoe betrokken overheden en organisaties daarin de integratie van 

thema's als waterveiligheid, natuur, cultureel erfgoed, recreatie, scheepvaart, visserij en economie 

samen oppakken. Inmiddels is de vertaling van de gebiedsambities en principes Haar concrete 

maatregelen, kennisvragen en investeringsbeslissingen opgenomen in de uitvoerinas-, kennis- en 

innovatieaaenda 2019-2020 (UKA). Het betreft acties die direct voortvloeien uit de Agenda 

IJsselmeergebied 2050 en uit afspraken van bestuurlijke tafels daaromheen. 

In de Agenda IJsselmeergebied staan de afspraken tussen de betrokken vijf ministeries, vier 

provincies, 32 gemeenten, zes waterschappen, belangenverenigingen en bedrijfsleven. Uitgangspunt 

is dat bij toekomstige projecten rekening wordt gehouden met genoemde thema's en gekeken wordt 

Haar de relaties met omringende ontwikkelingen in het IJsselmeergebied en de verbindingen met het 

aanpalende land. Recente initiatieven zoals de versterking Friese kust, eerste fase Marker Wadden, de 

versterking van de Houtribdijk, kustontwikkeling Hoorn-Amsterdam en de vismigratierivier in de 

Afsluitdijk zijn voorbeelden van de manier waarop verschillende belangen succesvol samengaan. 

De komende tijd gaan veel thema's aandacht vragen die onderlinge samenhang vertonen. 

Klimaatadaptatie speelt niet alleen rond de meren maar ook in de bebouwde omgeving. Zeer actueel 

zijn de energie- en visserijtransitie-opgaven. In diverse projecten komt dit samen met lokale ambities. 

Een voorbeeld is het project Oostvaardersoevers, het gebied tussen Lelystad en Almere, waar wordt 

gezocht Haar een ideate mix van verbetering waterkwaliteit, natuur, recreatie en dijkversterking. 

Verder liggen er interessante initiatieven om een recreatienetwerk in het IJsselmeergebied op to 

zetten waarbij bijvoorbeeld betrokken provincies en gemeenten stimuleren dat ondernemers betere 

toeristische vaarverbindingen gaan opzetten tussen plaatsen zoals Medemblik en Kampen. 

De Agenda IJsselmeergebied kwam tot stand na een intensief proces van co-creatie met partners in 

de regio: andere overheden, belangenorganisaties, burgers, kennisinstellingen en het bedrijfsleven in 

een reeks van gebiedsdialogen. Een aantal gemeenteraden heeft aangegeven graag geinformeerd to 

willen worden over de Agenda IJsselmeergebied 2050 en de kansen die dat voor het gebied met zich 

meebrengt. In augustus van het vorig jaar heeft de Stuurgroep Markermeer-I]meer (SMIJ) een 

dergelijk aanbod gedaan aan de gemeenten rond het Markermeer-IJmeer over het Panorama 



Markermeer-IJmeer. De raden in West-Friesland zijn inmiddels over beide trajecten bijgepraat. Mocht 

er in uw raad ook behoefte bestaan aan een nadere toelichting, dan is de projectorganisatie graag 

bereid om een presentatie to verzorgen. 

In dat geval kunt u contact opnemen met het projectteam Agenda IJsselmeergebied (zie de 

mailadressen hieronder). Wij zullen dan in overleg met u op zoek gaan Haar een geschikte datum. 

Met vriendelijke groet, 

Team Agenda IJsselmeergebied 2050 

Pieter den Besten (Ministerie IenW) 

Willemijne Moes (Provincie Overijssel) 

Contact: Elisa.bours@minienm.nl of Annette.Mulder@minienm.nl 
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Befireft: 

• raadsvergadering 

• agendapunt 

• voorstel over 

• zaaknummer 

21 maart 2019 
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Ingekomen stukken 

2.077791 / D.850334 

Het aan de raad voorgestelde besluit: 

De stukken of to doen zoals bij elke rubriek is aangegeven. 

Het door de raad genomen besluit: 

De lijst is vastgesteld met inachtneming van de volgende wijzigingen. 

RuhriPk A• 

Op voorstel van de heer De Bruijn (LH) wordt brief Al overgeheveld Haar rubriek E, met de wens 

om presentatie over dit onderwerp in de commissie. 

Op voorstel van de heer Doorn (CU) wordt in brief A2, paging 4 (1.3.1) de stemverdeling CU/SGP 

als volgt aangepast: "... , terwijl ChristenUnie 2 zetels en SGP een zetel behaalde." 

Op voorstel van mevrouw Leeuwin (PvdA) wordfi brief A5 overgeheveld Haar rubriek G, met als 

toelichting dat het onderwerp van de brief onderdeel behoort to zijn van staand beleid in het 

formatieproces bij benoeming van bestuurders. 

Rubriek C 

• Op voorstel van mevrouw Terlouw (CU) wordt brief C1, eerste deel, overgeheveld Haar rubriek D. 

• Op voorstel van de heer Van der Pas (PvdA) brief C2 overgeheveld Haar rubriek E. Voor 

commissiebehandeling wordt de wens uitgesproken om een notitie van het college to ontvangen. 

• Op voorstel van mevrouw Prins (VVD) wordt brief C3 overgeheveld Haar rubriek D, met het 

verzoek om ook de wens van Gooise Meren en de reactie van het college daarop in de brief mee 

to nemen. 

De voorzitte 


